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  حول دعوة إلى المشاركة في مائدة مستديرة
 سياسات الجسد

 

دراسات المرأة تاذة سأ، جاسبير بوارالدكتورة ذة استالمداخلة الأولى للأ

الوهن، : الحق في التشويه بعنوان، نوع الاجتماعي في جامعة روتجرزلوا

ة سالسياحول موضوع كتابها الأحدث إلى  وتتطرق، والقابلية، والإعاقة

، ةالأمريكي الاستثنائيةوالإعاقة في سياق  السياسيةوستناقش ، حيواتيةال

 .  وغزة ،الحرب على الإرهابو
 

عضو الهيئة الأكاديمية في ، رامي سلامةالدكتور  ستاذلأأ والمداخلة الثانية ل

: الجسد بتجاربعنوان ، الدراسات الثقافية في جامعة بيرزيتالفلسفة ودائرة 

كموقع لممارسة القوة موضوع الجسد إلى ويتطرق  العيش كمستعمَر

، للهيمنة ومة وممارسات مناهضةللمقا ا، أو الجسد موقعواستراتيجياتها

الجسد بشكلٍ عام قضية مقاربة مركبة لصولا إلى لثنائيات، وويتعدى هذه ا

 .  كأجساد مستعمَرةشكل خاص والأجساد الفلسطينية ب
 

 

 .نقاش مفتوحتين سيلي المداخل

 بعد الظهر الواحدةالساعة  ،5102 حزيران 52 الاثنين :الزمان

 (مبنى ملحق معهد الحقوق)مقر معهد مواطن في  522القاعة  :المكان

 

 

An Invitation to a Round Table Discussion on 

Body Politics 
 

 

The first intervention by Professor Jasbir K. Puar (Women's & 

Gender Studies at Rutgers University), is entitled The Right to 

Maim: Debility, Capacity, Disability discusses her recent book on 

bio politics and disability in the context of American exceptionalism, 

the war on terror, and Gaza. 

 

 

The second intervention by Dr. Rami Salameh (the Department of 

Philosophy and Cultural Studies) is entitled Corporeal Experiences: 

Living as Colonised, discusses the body as a site of power practices 

and strategies, or bodies as a site of resistance and counter-hegemonic 

practices. The discussion will delve beyond the duality, and raise a 

complex approach to the question of bodies in general and Palestinian 

bodies in particular as colonised bodies. 

 

 

 
 

The interventions will be followed by an open discussion. 

Date: Monday, 25 June 2018 at 13:00 

Place: Room 355 in Muwatin (the Institute of Law Annex Building) R
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